
Referat styremøte 13.11.23: 

  Sted: Parkveien 6 A 

  Tid: 2000 – 2130 

  Tilstede: Tommy Elde, Olav Ellingsen, Kristian Ellingsen, Brynjar Berntsen. 

 

SAK 18/23: JULEBUKKEN 2024: 

  Iflg. terminliste er dette arrangement terminfestet til 6.januar 2024. 

  Kristian har reservert Samfunnssalen denne dag. Leiekostnad er kr. 2000,- 

  Man ble enig om spillestart kl. 1100. 

  Kristian legger ut innbydelse på Kretsens hjemmeside. 

  Kristian søker også forbundet om forbundspoeng. 

  Brynjar tar seg av kafedrifta, mens styret tar seg av selve gjennomføringa. 

 

VEDTAK:  Enstemmig. 

 

SAK 19/23: ROMJULSBRIDGE: 

  Iflg. terminliste er Romjulsbridge terminfestet til 4. juledag – den 28. desember. 

  Brynjar fikk i oppdrag å undersøke om lokalene på Folkvang er ledig aktuell dato. 

  ( Dette er nå avklart og i orden) 

  Frammøte settes til kl. 1600 med spillestart kl. 1615 – ca. kl. 2000. 

  Enkel servering kaffe,kjeks, twist. 

 

VEDTAK:  Enstemmig. 

 

SAK 20/23: AVSLUTNING FØR JUL: 

  Siste spillekveld før jul er 19. desember. I den anledning ble det diskutert om vi skal  

 ha litt ekstra servering. Det ble foreslått at vi engasjerer Rune Berntsen til å lage en gryterett med ris og 

loff. Kaffe og julekaker. (Avtale med Rune er bekreftet i orden) 

 

VEDTAK:  Enstemmig. 

 

SAK 21/23: OMPLASSERING AV – EN DEL AV KLUBBENS PENGER I BANK – TIL RENTEKONTO: 

  Det viser seg at innskudd i fastrente med binding vil gi – minimum – 5% rente. 

Dersom vi omplasserer – forslag fra Tommy – ca. 70% av vår bankbeholdning, vil dette gi oss en brukbar 

renteinntekt – ca. kr. 10 – 12000 per år. 

 

VEDTAK: Tommy og Brynjar får i oppdrag å undersøke nærmere hvilke muligheter vi har og også størrelsen på 

et ev. innskudd på fastrente med binding. 

 Da det er utsikter for en ny renteheving, vil vi avvente til neste rentemøte. 

 Det vil være aktuelt med omplassering tidlig i januar 2024. 

 

SAK 22/23: ÅRSFEST: 

 Som tidligere år, har vi også til hensikt å arrangere årsfest neste år. 

 Det har - i den senere tid – vært vanlig at denne festen har vært arrangert i februar. 

 Vi har satt av lørdag, den 24.februar til dette arrangement. Vi arrangerer spilling i forkant av festen – 

singelturnering. 

 Kristian sørger for at lokalene – Kvitbrygga – blir reservert. 

 Selve gjennomføringen av dette arrangement er ikke avklart i detaljer, men mye av opplegget kan bli 

som sist. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 



 

SAK: 23/23: DELEGATER TIL KRETSTING 2023: 

 Fredag, den 1.desember, arrangeres Kretsting kl.1830. 

 Kretstinget arrangeres på TEAMS. 

 Følgende ble foreslått til å representere klubben: Lisbeth, Robert og Audun. 

 I tillegg vil Kristian og Tommy  - som medlemmer i Kretsen – også (selvfølgelig) være med. 

 Brynjar får i oppdrag å kontakte de foreslåtte medlemmer. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

SAK 24/23: DEKNING UTGIFTER TIL OVERNATTING V/ DIVISJONSSPILLING 2. OG 3. DIV: 

 Brynjar informerte om at det var blitt utbetalt støtte til overnatting i forbindelse deltakelse. MEN det 

viser seg at dette ikke er riktig. Det viser seg at de utbetalinger han viste til var i forbindelse deltakelse 

NM par. 

 Hvis/dersom støtte til overnatting, må dette i hvert enkelt tilfelle skje med bakgrunn i en ev. søknad. 

 

VEDTAK: Tatt til etterretning. 

 

SAK: 25/23: NM KLUBBLAG 2024: 

 NBF har gått ut til alle klubber med forespørsel om noen kan tenke seg å arrangere NM lagfinale i 2024( 

18.05 – 21.05) 

 Saken ble behandlet. 

 

VEDTAK: Styret ser det problematisk – på nåværende tidspunkt – å påta seg en så stor oppgave. Flere 

nøkkelpersoner har ikke anledning til å være tilstede. Selve tidspunktet vil også være ubeleilig da 

dette er i 17.mai- og Pinsehelga. 

 I 2025 vil klubben kunne feire 80 års jubileum – kanskje da? 

 Enstemmig! 

 

SAK: 26/23: SØKNAD OM STØTTE TIL DELTAKELSE REAL BRIDGE MIX – LAG: 

 Styret mottok søknad om støtte til ovenstående arrangement. 

 Følgende spillere er på laget: Lisbeth Møller Pedersen – Lena Thomassen, Cato Hansen og Audun Aanes- 

Stranda. 

 Det ble søkt om dekning av total utgift kr. 800,- 

VEDTAK: klubben dekker 50% av startavgiften – kr. 400,- 

 Pengene overføres til Cato Hansen som ordner med de andre. 

 Enstemmig! 

 

SAK 27/23: ØKONOMISK OVERSIKT V/TOMMY: 

 Som vanlig kunne Tommy framlegge et meget oversiktlig og godt begrunnet resultat – regnskap per 

31/10 d.å. 

 Både prognoser og regnskap viser at vi ligger godt an i forhold til budsjett. 

 Riktig nok kan det ”kile seg inn” noen uforutsette utgifter, men totalt sett, ligger vi godt an. 

 

VEDTAK: Regnskapet godkjent – samtidig som vi takker Tommy for, nok en gang, oversiktlig og ryddig 

regnskap. 

 

 

 

Sortland, den 15. november 2023. 

 

Brynjar 

Ref. 

 

  



 

  

 


